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В третьей статье цикла, посвященного особым видам нетипичных источников конституционного права, обо-
снована возможность признания в качестве нетипичного уникального источника конституционного права нор-
мативных правовых актов, имеющих одновременно признаки закона и подзаконного акта. Они обозначены как 
регламентарные акты. Указаны основные характеристики регламентарных актов и их место в иерархии норма-
тивных правовых актов.
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The third article of the cycle devoted to special types of atypical sources of constitutional law. The article substan-
tiates the possibility of recognition as an atypical unique source of constitutional law of normative legal acts that simul-
taneously have the characteristics of a law and a by-law. They are designated as regulatory acts. The main characteris-
tics of regulatory acts and their place in the hierarchy of regulatory legal acts are indicated.
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